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pokračování na straně 2

Občasník nejen pro občany Rostoklat a Nové Vsi II

Slovo 
starosty
P řechod léta v podzim sice 

astronomicky připadl na 
neděli 22. září, ale pocitově 
tomu bylo již o týden dříve. 
Razantní snížení teplot 
a následné abnormální srážky 
v polovině září nás vyhnaly ze 
sandálů a krátkých nohavic. 
Jinde však srážky vyhnaly 
lidi ze svých domovů. Stejně 
jako při ničivém tornádu 
v létě 2021, tak i letos bude 
zastupitelstvu obce Rostoklaty 
předložen k projednání návrh 
poskytnutí finančního daru 
ve výši 50 000 Kč obcím 
zpustošených povodní.

Výstraha před extrémním 
počasí přišla v dostatečném 
předstihu a mohli jsme se 
na ní připravit. A tak pod 
heslem Kdo je připraven není 
zaskočen ve čtvrtek 12. 9. 
zaměstnanci obce zkontrolovali 
a vyčistili všechna kritická 
místa, jako jsou uliční vpusti, 
propustky a mostky v obci 
i mimo intravilán obce. V pátek 
se v hasičské zbrojnici sešla 
Jednotka SDH, která prověřila 
připravenost zásahové 
techniky a celý víkend byla 
v pohotovosti. Naštěstí k žádné 
mimořádné události na území 
obce nedošlo. 

Vzhledem k poloze naší 
obce je ohrožení povodní 
minimální. Větší škodu zde 
dokáže napáchat rychlá 
letní bouřka doprovázená 
krupobitím, případně vydatný 
déšť, který přijde krátce po 
zámrazu půdy, která tak ztrácí 
svojí absorpční schopnost.
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Digitální úřední deska – vše důležité 
přehledně a na jednom místě

Slovo starosty

My si v dětství hráli s klackem a kamenem...

V tomto vydání RZ naleznete články 
o drobných stavebních akcí obce, které 

se podařilo během léta realizovat. Jedná se 
o dvě rekonstrukce, konkrétně obnova severní 
části hřbitovní zdi a výměna povrchu dlažby na 
dvoře Kulturního domu. Novinkou je instalace 
digitální úřední desky, fotovoltaické elektrárny 
na střechu čistírny odpadních vod a nově 
přidané herní prvky v obou částech naší obce. 

Dále si můžete přečíst o vydařeném 
výletě seniorů na zámek v Dobříši nebo 

o talkshow Na kus řeči s Martinem Dejdarem. 

Z nejbližších kulturních a společenských 
akcí nás čeká již 19. října Drakiáda 

pořádaná SDH Rostoklaty. Nově jsme na pátek 
1. listopadu spojili Dlabání dýní a Průvod 
světýlek v jednu společnou akci. V neděli 
10. listopadu bude Žehnání křížku na návsi 
v Rostoklatech a Svatomartinská slavnost 
v kostele sv. Martina. Traverza Rostoklaty 
svého tradičního Krále Traverzy bude 
korunovat v sobotu 16. listopadu společně 
s Traverzanskou retroolympiádou. A protože 
divadelní představení ochotnického spolku 
Hrozný výběr z Kounic mělo v loňském roce 
veliký úspěch, v pátek 22. listopadu nás 
navštíví s nastudovanou hrou Dobytí severního 
pólu čechem Karlem Němcem.

Součástí vydání je i leták informující 
o dvousložkové ceně vodného. To se dotkne 

hlavně těch vlastníků nemovitostí, kteří mají 
zřízenou přípojku veřejného vodovodu, ale 

vodu vůbec neodebírají anebo jen minimálně. 
Zatím se jedná o informační leták. Zda bude 
dvousložková cena zavedena od roku 2025 
ještě není jisté, záleží na zastupitelstvech 
všech obcí, které jsou na tuto část vodovodu 
napojeny, zda si schválí patřičnou obecně 
závaznou vyhlášku. V Rostoklatech je OZV 
již schválena. Jistě se některým z Vás nebude 
líbit, když budete platit ročně cca 500 kč, 
i když vodu neodebíráte. Zkuste se ale vžít 
do role provozovatele vodovodu, který musí 
udržovat na své náklady ve funkčním stavu 

infrastrukturu vodovodu až po Váš vodoměr 
s natočenou nulou. Mít zavedenou pitnou 
vodu do domu je jistota. Třeba pro případ, že 
se Vám kontaminuje voda ve vlastní studni. 
K tomu stačí, aby do ní spadnul a uhynul např. 
ježek, nebo do ní při svých hrách děti nalili 
něco závadného, nebo třeba dojde k havárii 
kanalizace v blízkém okolí. 

Přeji příjemné čtení a krásný podzim všem 
našim čtenářům. 

Jiří Mokošín

pokračování ze strany 1

Stávající funkci úřední desky nahradila nová 
digitální úřední deska. Nemůžete ji přeh-

lédnout, je umístěna vedle budovy OÚ v těsné 
blízkosti původní úřední desky. Obec je po-
vinna  zveřejňovat řadu dokumentů. Jsou jimi 
například pozvánky na zasedání zastupitelstva, 
rozpočet, záměry prodeje nebo pronájmu ne-
movitostí v majetku obce, informace o termínu 
konání voleb, opatření obecné povahy atd. 

Dokumentů není málo a někdy jich je v jed-
nu chvíli povinnost zveřejnit takové množství, 
že se nám na vývěsku ani nemohou vejít. To 
například, když nám přišel z Krajského úřadu 
Návrh opatření obecné povahy veřejnou vyhláš-
kou týkající se likvidace bolševníku velkolepé-
ho. Jednalo se o dokument o rozsahu 23 stran 
textu, kde jenom na třinácti stránkách byl výčet 
obcí, které dokument obdržely. Obec má povin-
nost zveřejnit celý dokument, bez ohledu na jeho 
rozsah. Výhoda digitální úřední desky je, že na 
jednom displeji si můžete zobrazit dokumenty 
v plném rozsahu a hlavně i ty již archivované. 
Toto není ale zdaleka jediná funkce té nové 
veliké televize vedle úřadu. Deska je částečně 
propojená i s webem obce. Na obrazovce si 
tedy můžete prohlédnout pozvánky na nejbližší 
akce, aktuality, informace o kanalizaci, odpade-
ch, harmonogram svozu odpadu, kroniku obce 
nebo třeba doposud vydané Rostoklatské Zvěs-
tovatele. Velice oblíbená je virtuální prohlídka 
obce a záběry obce z dronu. Deska má i funkci 
hlasitého předčítání zobrazeného obsahu a zob-
razení pro vozíčkáře v dolní části displeje. 

Pokud by někdo z Vás nevěděl, jak s deskou 
zacházet, rádi Vás s ní naučíme. Stačí nám za-
volat na úřad, zazvonit anebo si pro nás dojděte 
do kanceláře a spolu to jistě zvládneme. Ovlá-
dání dotykovým displejem je však velice snad-
né, a pokud se proklikáte někam, kam nechce-
te, deska za po chvíli vrátí sama do základního 
zobrazení. 

Dodavatelem zařízení byla společnost Digi-
Day. Při výběru dodavatele jsme oslovili více 
subjektů. Společnost DigiDay nás zaujala cenou 
za dodanou kvalitu, možností propojení desky 
se systémem Munipolis, a v neposlední řadě 
také svým jednáním. Je zajímavé pozorovat, 
čeho všeho jsou schopni obchodní zástupci, 
když jim přiznáte, že jednáte i s konkurencí. 
Obchodní zástupce Digiday si však odpustil 
pomluvy a strašení, naopak se držel silných 
stránek jejich produktu. To bohužel nejde říct 
o druhém velikém hráči na poli dodavatelů di-
gitálních úředních desek.

Každým dnem očekáváme i nový vzhled 
webových stránek obce. Od nových stránek 
očekáváme přehlednější uživatelské pros-
tředí a kvalitnější zobrazení v mobilních 
zařízeních. Plně chápu, že vzhledem k ak-
tuálnímu dění kolem Nového stavebního 
zákona může pro někoho slovo digitalizace 
evokovat něco negativního či snad zbytečné-
ho. U nás se tak snad nestane a věříme, že 
digitální úřední deska se stane praktickým 
nástrojem pro naše občany. 

(Moko)

Dětská hřiště v obou částech obce naší obce 
se rozrostla o nové herní prvky. V Ros-

toklatech se jedná o svahovou sestavu, kterou 
jsme chtěli vyřešit absenci pořádné skluzavky. 
Tu původní, vysokou s železným žebříkem, 
nám nechtěl povolit provozovat revizní technik 
kontrolující bezpečnost herních prvků. Tak jsme 
jej chvíli na revizi raději nepozvali a po rošádě 
herních prvků, vyvolanou stavbou víceúčelové-
ho hřiště, jsme ji na místo již nevraceli. 
Chtěli jsme vhodně využít přilehlý svah, 
a tak jsme si nechali nakombinovat sestavu 
obsahující lezeckou stěnu, po které se děti 
dostanou nahoru, po lávce přejdou ke skluza-
vce a po ní sjedou zase dolů. Ze všech stran, 
krom té od šplhací stěny, jsme chtěli mít lá-
vku nepřístupnou s plotovou stěnou, protože 
děti mají různé kravské nápady a nemůžeme 
vyloučit, že by skluzavku nesjížděly na kole 
nebo na sáňkách. No a tak nám alespoň na ten 
ohraničující plůtek po pár dnech nějací vý-
tečníci navěsili plastové hračky z pískoviště. 
V tu dobu ještě kamera nedohlédla na nový 
herní prvek, po této zkušenosti jsme zorný 
úhel kamery rozšířili. Takže bacha, teď už na 
tebe vidíme, ty zlobivče!

Nad pískoviště jsme zhotovili stínítko 
z akátových kůlů a plachty, kterou jsme již 
demontovali a na jaře ji opět vrátíme na mís-
to. 

V Nové Vsi II jsme chtěli využít rozlehlý 
prostor návsi a dopřát dětem herní prvek, který 
není příliš častý. Volba padla na dvojitou lano-
vou dráhu a to v maximální délce skluzu. Lano-
vka se těší veliké oblibě a v létě se údajně stala 

předmětem rodinných sporů, kdy děti odmítaly 
jít za světla domů a chtěly zůstávat na hřišti i po 
setmění.

Těší nás, že z herních prvků máte ra-
dost. A pokud by vás zajímalo, kolik takové 
herní prvky stojí, tak svahová sestava vyš-
la na 190 115 Kč a dvojitá lanová dráha na 
179 806 Kč, oboje částky jsou uvedené včetně 
DPH.  (Moko)

Výzva občanům k poskytnutí 
sponzorského daru na obnovu 
kamenného kříže
Na návsi u rybníka v Rostoklatech byla na 

jaře letošního roku demontována kamen-
ná pískovcová stéla. Tak je v restaurátorském 
průzkumu nazván kamenný křížek před domem 
čp 140. Křížek byl demontován a odvezen do 
ateliéru za účelem jeho zrestaurování a záchra-
ny. Kříž byl zde postaven 12. 11. 1824, poprvé 
opravován v roce 1871, podruhé v roce 1921. 
V 80. letech minulého století byl však poničen 
vrcholový prvek a poničena část reliéfu lastury, 
která navazuje na vrchol tesaného kříže. V 90. 
letech došlo k nadšenecké amatérské obnově 
křížku, kdy byla doplněna litinová soška Ježíše 
Krista a na vrchol usazen kříž, obojí nejspíše 
pochází ze starého výzdoby hrobové místa nebo 
z jiné drobné sakrální stavby.

Restaurátorské práce již vrcholí. V sobotu 
10. listopadu, tedy dva dny před dvousetletým 
výročím od vztyčení, bude kříž slavnostně od-
halen a žehnán. 

V minulosti se na vzniku těchto drobných 
sakrálních staveb finančně podíleli místní 
občané. A tak, když v roce 2022 nechala obec 
zrestaurovat litinový křížek s kamenným pods-
tavcem na návsi v Nové Vsi II, nás napadlo vyz-
koušet oslovit místní firmy a obyvatelé s výz-
vou o poskytnutí finančního daru na obnovu 
kříže. A zájem nás tehdy mile překvapil. Někteří 
dárci využili nabídky být uvedení na desce při-
pomínající obnovu kříže. 

A protože nechceme o tuto možnost ros-
toklatské ochudit, přicházíme i nyní s touto 
nabídkou. Nabídkou, kdy za poskytnutý fi-
nanční dar na obnovu kříže může být jméno 
dárce vytesáno do kvádru umístěného do pods-
tavce křížku. Výzva zde v  Rostoklatském Zvěs-
tovateli již jednou zazněla, termín tesání kvádru 
se již blíží. Pro bližší podrobnosti o poskytnutí 
daru kontaktujte starostu. 

 (Moko)

OMLUVA
V Rostoklatském 
Zvěstovateli č. 195 
jsme nepravdivě 
uvedli, že zemřela 
paní Mgr. Lýdie 
Delikátná z 
Rostoklat. 

Tímto se 
omlouváme, dle § 10 
zákona č. 46/2000 
Sb. tiskového 
zákona za chybnou 
informaci.
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Na pohřebišti Rostoklaty se podařilo do-
končit druhou etapu obnovy obvodové 

zdi. Jednalo se o severní část, tedy tu nejkratší, 
a patrně i nejsnazší. To loňská etapa, západní 
část zdi, byla komplikovaná z důvodu silné-
ho náklonu zdi a přilehlých náhrobků. V roce 
2025 bychom rádi pokračovali v započatém 
díle a plánujeme realizovat východní stranu ob-
vodové zdi. Zde sice není zeď nakloněná, ale 
náhrobky jsou v některých případech téměř na-
lepeny na zeď. V jednom případě je náhrobek 
i částečně zapuštěn do sloupku zdi.

Poslední, čtvrtou etapou, bude čelní strana 
s vjezdovou bránou a vrátky. Zde je v projektu 
počítáno se zachováním kovaných prvků. 

Akce byla hrazena z rozpočtu obce. Zhotovi-
telem byla firma JENDATRANS s.ro. a cena dle 
Smlouvy o dílo byla 487 278 Kč. (Moko)

Kdo v minulosti navštívil některou z akcí 
v místním Kulturním domě čp 27 si mohl 

všimnout, že povrch dlažby dvora již tolik kul-
turní nebyl. Byl zhotoven z kombinace betono-
vých panelů a živice. Tedy z materiálů, které 
ve své době byly dostačující a taky nejspíše 
k dispozici. Odvodnění plochy dvora bylo rea-
lizováno pouze v malé části. V zimě tak byla 
komplikovaná údržba povrchu dvora, na který 
stékala voda z roztátého sněhu na střeše. Ta 
však záhy dole zamrzala, protože dvůr je po 
většinu dne zastíněn. U dešťového svodu se pak 
tvořil kouzelný ledopád. Na mírných nerovnos-
tech mezi spáry panelů zakopla nejedna dáma 
ustrojená na ples. Z již zmíněných spar pak ho-
jně vyrůstala vegetace. Na jedné z přiložených 
fotografií si tak můžete prohlédnout, do jak úc-
tyhodných rozměrů dokázal plevel vyrůst. Tato 
fotografie je samozřejmě extrémní a účelová, 
protože po většinu roku bývá dvůr odplevelen. 
Toto byl pohled na dvůr v letním období covi-
dového roku, kdy nebyla dlouho žádná akce. 

Velikým překvapením, které však vysvět-
luje, proč se plevelu na dvoře tak dařilo, byl 
mokrý podklad pod vyzvednutými panely. 
Bourací práce proběhly na začátku července, 
v horkém období léta, kterému předcházel sráž-
kově podprůměrný červen. Hlína pod panely 
nebyla pouze vlhká, bylo tam vyloženě bláto. 
Tato vlhkost tedy celé roky „lezla“ do okolních 
budov. Nově je tedy po celém obvodu dlažby 
položena nopová folie a dvůr KD je odvodněn 

systémem kanálků svedených přímo do dešťové 
kanalizace. 

Celkové náklady na akci byly dle Smlouvy 
o dílo 420 052 Kč. Zhotovitelem díla byl Petr Čer-
vinka, IČ: 74418840. Na akci jsme využili zbý-
vající prostředky ze Středočeského Fondu obnovy 
venkova, a tak spoluúčast obce byla 63 052 Kč. 
Fond obnovy venkova je velice přívětivý dotační 
titul vyhlašovaný hejtmankou Středočeského 
kraje. Obce do 2000 obyvatel mají za každého 
občana s trvalým pobytem v obci nárok na tisíc 
korun dotace, které mohou využít na různé projek-
ty. Vždy se snažíme rozhodnout tak, aby projekt 
sloužil co nejširší skupině obyvatel. V minulém 
období 2016 -2020 jsme Fond použili na výmě-
nu svítidel veřejného osvětlení v obou částech 
obce. Po nové dlažbě dvora Kulturního domu se 
mohou přijít projít občané z Rostoklat i Nové Vsi 
II, kteří navštíví některou z mnoha kulturních či 
společenských akcí pořádaných v prostorách KD 
Rostoklaty. (Moko)

Dokončená druhá 
etapa obnovy 
hřbitovní zdi

Nový povrch dlažby Kulturního domu
PŘED

PO

PO
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JUBILANTI

SRPEN

z Rostoklat
Budařová Božena
Soukupová Alena
Menšíková Marcela
Ševínská Libuše
Hanušová Dagmar
Horký František
Lukáš Josef
Libich Antonín
Svoboda Jaroslav
Drbal Václav
Holub Bohumil

z Nové Vsi II
Houdek Antonín

ZÁŘÍ

z Rostoklat
Dlouhá Marie
Šmejkalová Václava
Hráchová Věra
Mesteková Helena
Chrpová Alena
Tarantová Alena
Mokošín Jan
Hanuš Jan
Kolankiewicz Vladimír

ŘÍJEN

z Rostoklat
Strnadová Libuše
Kulhavá Dagmar
Vohánková Věra
Stecovičová Nataša
Grat Bohumil

Z Nové Vsi II
Matchuk Domna
Greguš Františekv

Upozornění: Uvedená forma 
zveřejňování jubilantů je v sou-
ladu se Směrnicí na ochranu 
osobních údajů (GDPR). Pokud 
si nepřejete být uváděni 
vrubrice Jubilea, sdělte nám to 
osobně v kanceláři OÚ Rosto-
klaty čp.32, e-mailem: obec@
rostoklaty.cz nebo telefonicky 
na tel.: 721 672 333.

Fotovoltaika na Čistírně odpadních vod
Na střeše budovy Čistírny odpadních vod 

v Nové Vsi II si můžete všimnout nově 
instalovaných fotovoltaických panelů. Jedna se 
zatím o první a na delší dobu patrně i jedinou 
budovu v majetku obce, která se touto ozdobou 
pyšní. 

Na další obecní budovy, kde by nám insta-
lace FVE dávala smysl, nám umístění nepovolí 
odpůrci všeho efektivního a moderního, rozu-
mějte památkáři. Takovou budovou je například 
obecní úřad, kde se topí elektrokotlem, nabíjí-
me zde obecní elektroautomobil, dole v obcho-
dě jsou celoročně zapnuté lednice a mrazáky. 
Je zde stálá spotřeba a ta není malá. Umístění 
FVE panelů na střechu je dle slov Národního 
památkového ústavu nemyslitelné, maximálně 
zezadu na fasádu budovu, kterou nám ale para-
doxně zakázal zateplit. Stejná situace je u budo-
vy hasičárny a pošty. Dokud nedojde ke změně 
otopné soustavy v Kulturním domě, kde se topí 
kotlem na dřevo a to pouze nárazově na akce, 
nemá zde smysl o FVE přemýšlet. 

Možná Vás napadne, proč obec nechce 
využít komunitní energetiku. Proběhlo několik 
schůzek a jednání se subjekty, které se instalaci 
FVE a získání dotací na ně věnují. Na střechu 
kabin na hřišti, která má vhodný sklon a úžas-
nou rozlohu, nám navrhovali elektrárnu o vý-

konu 43,2 kWp a úložiště 40,6 kWh. Dotační 
manažeři nám vše popisovali v růžových bar-
vách, akce měla rozpočet téměř 2,5 miliónu Kč 
a spoluúčast obce by byla cca jeden milión Kč. 
Jenže budova kabin má minimální spotřebu a to 
3,6 MWh ročně. Tedy v budově by se spotře-
bovalo minimální množství vyrobené energie. 
Zbytek by šel sice spotřebovat na jiných odběr-
ných místech v obci, ale bylo by nutné zaplatit 
za přenos. A to je částka, kterou nyní nikdo ne-
dokáže dlouhodobě pevně zafixovat a garanto-
vat. Nakonec jsme si pozvali konzultanta, který 
se věnuje energetické bilanci a energetickému 
poradenství. Ten, na rozdíl od dotačních ma-
nažerů, není motivován vnutit svůj produkt 
všem a všude za každou cenu. Ten nám potvr-
dil naše obavy, že návratnost investice by byla 

značně nejistá. Nedávalo ani smysl energii aku-
mulovat a využít na chod veřejného osvětlení. 

Svoji pozornost jsme tedy zaměřili na bu-
dovu, kde dávala FVE největší smysl. A tou je 
budova ČOV. Roční spotřeba je 48 MWh, což 
představuje asi 40 % veškeré elektřiny spotře-
bované na odběrných místech obce. Těch je cel-
kem 11 (ČOVka, kostel, spínací body VO, poš-
ta, hasičárna, kabiny TJ, OÚ, KD...). Spotřeba 
je konstantní, protože na čistírně ve dne i v noci 
čerpadla čerpají, dmychadla dmýchají, míchad-
lo míchá, dehydrátor lisuje kal, a dopravníkový 
pás běží svůj nekonečný marathón. Orientace 
a velikost střechy nám umožnila umístit FVE 
pouze o výkonu 8 kWp. Dotační titul neu-
možňoval umístit panely jinam, než na budovu, 
tedy nešlo doplnit panely na stojany na okolní 
pozemek. FVE systém zde byl navržen bez ba-
teriového úložiště, protože veškerá energie je 
okamžitě spotřebována. Dle výpočtu je elektrár-
na schopna ušetřit cca 15 % z celkové spotřeby 
celého objektu. To nezní na první poslech jako 
závratné číslo, ale pro vaši lepší představu je to 
přibližně celoroční spotřeba jednoho průměrné-
ho rodinného domu. Doba návratnosti investice 
je odhadnuta na 7 let. Na akci se podařilo získat 
dotaci z OPŽP v celkové výši 189 075,66 Kč.
 (Moko)

Ve čtvrtek 19. 9. 2024 byl našim cílem zá-
mek Dobříš, který jsme již měli v plánu 

několikrát, ale pro dlouhotrvající rekonstruk-
ci nebylo možné výlet uskutečnit. Čekání se 
vyplatilo, zámek je krásně upravený, stejně 
tak i Francouzská zahrada a přilehlá Oranže-
rie. Prohlídka zámku je již v moderním pojetí, 
kdy si návštěvník sám prochází zámecké kom-
naty s audio průvodcem ve svém mobilu nebo 
zapůjčením MP4, v místnostech jsou velkop-
lošné dotykové displeje a plošné projekce. To 
by nebylo nic moc pro nás, ale milá paní ze 
správy zámku nám nabídla představení zámku 
s jeho historií společně v Zrcadlovém sále. Po 
tomto výkladu jsme si pak prohlédli přístupné 
komnaty. Po prohlídce jsme navštívili uprave-
nou Francouzskou zahradu, která je rozvržena 
kaskádovitě na sklepích zámeckého pivovaru 
a navazuje na jižní křídlo zámku, jehož ha-
lou panstvo vcházelo do zahrad. V zahradě 
je několik zrestaurovaných antických soch. 
Na protější straně zámku se nachází severní 
stěna Oranžerie, jejíž venkovní iluzivní mal-
ba je největší ve střední Evropě. V Oranžerii 
jsou pořádané výstavy, je zde galerie Zdeňka 
a Emilie Milerových, tvůrců všem známého 
Krtečka.

Krásné počasí slunného babího léta bylo 
skvělým doplňkem našeho výletu, který jsme 
ukončili obědem v nedaleké restauraci Na 
Prachandě. 

Výletu se zúčastnili také zájemci z Tuklat, 
Tlustovous a Břežan II, obce se společně podělí 
o dopravu autobusem.

Věřím, že se výlet všem líbil stejně jako mně 
a budou se těšit zase na ten příští.

V adventním čase navštívíme po „vlastní 
ose“ (vlakem) 12. 12. 2024 město Beroun. Po-
drobné informace vám včas sdělím. Těší se na 
vás Jarka Šermauerová

Podzimní výlet seniorů 
na zámek v Dobříši

V úterý 3. 9. se uskutečnil další díl talkshow 
Na kus řeči s.. tentokrát s Martinem Dejda-

rem. Pořadatelsky byla na řadě obec Přišimasy, 
a tak místní Sokolovna přivítala na 70 návště-
vníků. Herec, bavič, moderátor, dabér a v nepos-
lední řadě veliký sportovec Martin Dejdar přijel po 
celodenním natáčení krimiseriálu Specialisté a po 
akci pokračoval na další natáčení na Slovensko do 
Banské Štiavnice. Moderátor PhDr. Jiří Vaníček si 
připravil novinku v podobě plechové zadělávač-
ky na těsto, kterou nechal kolovat mezi diváky. Ti 
mohli na lístečky napsat své dotazy. Možnost klást 

otázky hostům byla i na minulých setkáních, ale 
téměř nikdo ji nevyužíval. Anonymní forma kla-
dení dotazů se ale ukázala jako dobrý tah, sešlo 
se na patnáct dotazů, na které pak Martin Dejdar 
ochotně odpovídal. Během povídání došlo jak na 
veselé historky z natáčení, tak i na vážnější téma. 
A to například důvody, proč se Martin Dejdar an-
gažuje v charitativní činnosti, nebo jaké okolnosti 
jej vedly k přestěhování jeho rodiny na několik let 
do USA. 

Příští díl cyklu budou hostit Tuklaty a mohli 
jsme se ještě letos těšit na Adélu Gondíkovou. 

Ta bohužel nakonec termín zrušila. Nezbývá 
tedy než se nechat překvapit, zda se podaří najít 
jarní termín nebo Tuklaty vyberou ještě do kon-
ce roku někoho jiného.  (Moko)

Na kus řeči: Martin Dejdar

SVOZ VELKOOBJEMOVÉHO, 
NEBEZPEČNÉHO  

A ELEKTRO ODPADU
sobota 4. listopadu 2023 Rostoklaty 
u OÚ 9.25–10.10 hod a Nová Ves II u 

rybníka 10.20–10.45 hod
Do nebezpečného odpadu patří: 

Absorbční činidla a filtrační materiály 
(hadry od olejů), obaly obsahující zbytky 

NO, pneumatiky (pouze osobní, bez 
disků), baterie a akumulátory (olověné), 
kyseliny, zářivka a jiný odpad obsahující 

rtuť, vyřazené zařízení obsahující 
chlorfluoruhlovodíky (lednice), barvy, 
tiskařské barvy, lepidla a pryskyřice 

obsahující nebezpečné látky, monočlánky, 
vyřazené TV, monitory, počítače, motorové 

oleje, olejové filtry.

Odpad musí být předán od občanů přímo 
posádce (z ruky do ruky), nikoli hromaděn 
na sběrném místě. Pokud se tak nestane, 
posádka nemá povinnost nahromaděný 
odpad převzít. Žádáme občany, aby na 

svoz nepřinášeli plasty, textil, sklo, kovy, tedy 
veškerý odpad, který lze řádně vytřídit.

!!! NEPŘEBÍRÁME 
NESPOTŘEBOVANÁ LÉČIVA /RTUŤ 
A RTUŤOVÉ TEPLOMĚRY, ETERNIT, 

ASFALTOVÉ LEPENKY A JINÉ 
NEBEZPEČNÉ STAVEBNÍ ODPADY, 

PODNIKATELSKÉ ODPADY VČETNĚ 
ELEKTRO ODPADŮ POCHÁZEJÍCÍCH 

Z PODNIKATELSKÉ ČINNOSTI, 
JEHLY,!!!

Drobné množství stavební suti je možné 
odložit do kontejneru ve dvoře OÚ


